
Onderwerp Portefeuille
houder

Inhoud Behandeld in agenda Stand van zaken

Motie 42 
herstelfonds

Pels, Z. -   Zodra de regelingen zijn afgerond, wordt 
hierover uitgebreid met PS gesproken en met     
enige regelmaat zal naar het geheel van het 
fonds worden gekeken.     Eind maart 2021 is 
de eerste tranche wellicht weggezet, een 
goed moment om met PS     het  gesprek aan 
te gaan over de uitwerking.  -  Het is 
belangrijk om toe te werken naar meetbare 
kengetallen per maatregel door     middel van 
een goede monitoring. PS worden hierover 
geïnformeerd  -  Wanneer serieus gedacht 
wordt over de effectiviteit van  het fonds 
zullen GS      terugkomen bij PS zodat kaders 
meegegeven kunnen worden.  -  Financieel 
wordt herstelfonds verwerkt in 1e 
begrotingswijziging 2021  -  Verkend wordt 
of een relatie  kan worden gelegd met 
kengetallen uit de impactanalyse,      die 
dient als terugkoppeling op  de jaarrekening  
- Cultuurbank wordt verkend

Economie Financiën 
en Bestuur 26-10-
2020 4.a. 
Economie/duurzaamh
eid: Brief GS aan PS 
inz. raamwerk voor de 
uitvoering van motie 
42: economische 
herstel en 
duurzaamheidsfond 
(Het genoemde doel 1 
in de brief (muv 
bedrijventerreinen op 
B-agenda cie RWK 
19-10-20 en de 
overige doelen (met 
bedrijventerreinen uit 
doel 1) op b-agenda 
EFB 26-10-20)

De toezeggingen zijn gedaan 
in  diverse cie's EFB en PS 
(begrotingsvergadering 
2021). Eind maart 2021 is 
eerste tranche weggezet dan 
zal het onderwerp weer in de 
commissie worden besproken 
(maart of april 2021).

Initiatiefvoorstellen 
Forum voor 
Democratie tot 
wijzigen 

Zaal, I. GS zullen pogingen tot referenda  monitoren 
en waar mogelijk, obstakels bespreekbaar 
maken in de commissie  Mw. Zaal  geeft aan 
dat op basis van de motie van FvD is al een 

Economie Financiën 
en Bestuur 28-09-
2020 9.a. 
Initiatiefvoorstellen 

Zie ook gestelde Statenvragen 
115-2020 van FvD Vraag over 
kosten is schriftelijk 
beantwoord en  geagendeerd 



Referendumverorden
ing

communicatietraject gestart, voorgesteld 
wordt na te gaan wat dit heeft opgeleverd 
alvorens weer een nieuw traject te starten. 
Zodra de digitale mogelijkheid aanwezig is, 
zal hierover gecommuniceerd worden.  
Bindend correctief referendum agenderen in 
commissie  zodra de Grondwetswijziging dat 
mogelijk maakt

tot  wijziging 
Referendumverordeni
ng van Forum voor 
Democratie en advies 
van GS over de 
initiatiefvoorstellen

op C-agenda EFB 18 januari 
2021.

Verworpen motie 77 
onderzoek financiele 
positie gemeenten

Zaal, I. Mw. Zaal zegt het volgende toe: Normaal 
wordt over  IBT in een jaarverslag aan het 
einde van het jaar, gerapporteerd. In verband 
met de bijzonder situatie, zal zij aan het 
einde van het jaar als alle begrotingen zijn 
ingediend, met een tussenrapportage te 
komen die dan eventueel besproken kan 
worden.

PS-vergadering 14-
09-2020 13. Indien 
aan de orde: 
stemming motie(s) 
Vreemd aan de Orde 
van de Dag.

In februari of maart 2021 
wordt commissie op de 
hoogte gesteld.

Kadernota 
verbonden partijen

Pels, Z. In het te organiseren overleg van GS met PS 
over welke informatie PS willen ontvangen 
over de verbonden partijen kan het 
ontvangen van de Kadernota's van de GR's 
worden meegenomen.

Economie Financiën 
en Bestuur 31-08-
2020 9.b. Verbonden 
partijen: Voordracht 
Kadernota verbonden 
partijen 2020

Gekeken zal worden of dit 
onderwerp in februari  2021 
in de commissie EFB 
besproken kan worden of dat 
een apart moment 
georganiseerd moet worden.

Gemeenschappelijk 
Orgaan Hollandse 
Waterlinies

Pels, Z. - de verbinding wordt voor de lange termijn 
aangegaan en jaarlijks wordt aan PS een 
jaarrekening, jaarverslag en kadernota 
voorgelegd, dat is het moment om er met 

Economie Financiën 
en Bestuur 18-06-
2020 15.a. Erfgoed:  
Voordracht Oprichting 

Behandeling waarschijnlijk 1e 
kwartaal 2022 (zie brief C-
agenda EFB 18-1-2022).



elkaar over te spreken.  -  Mw. Pels  stelt voor 
om – gezien het feit dat het een nieuwe vorm 
van samenwerking betreft – er de komende 
tijd vaker met elkaar over te spreken. Een 
goed moment is het bespreken van het 
nieuwe beleid van Noord-Holland voor de 
Stelling van Amsterdam dat aan het eind van 
het jaar aan PS wordt toegestuurd. Dit is een 
goed moment voor PS om aanvullende kaders 
mee te geven aan GS.

Gemeenschappelijk 
Orgaan Hollandse 
Waterlinies

Agenda weerbaar 
Noord-Holland

Dijk van, A. - Met de QuickScans wordt gewoon 
doorgegaan want het streven is hier zoveel 
mogelijk gemeenten op aan te laten sluiten. 
PS zullen hier regelmatig over geïnformeerd 
worden.  - Er wordt in ieder geval ingezet op 
het vergroten van de interne weerbaarheid 
waarover teruggekoppeld zal worden en waar 
nodig, wordt ingezet op het vergroten van de 
eigen weerbaarheid.

Economie Financiën 
en Bestuur 18-06-
2020 13.a. Bestuur: 
Brief GS aan PS inz. 
Concept-Agenda 
Weerbaar Noord-
Holland

De CdK zal over de voortgang 
van de agenda ten minste 1x 
per jaar aan de Staten 
rapporteren (los van de P&C-
cyclus.  Eerste 
voortgangsrapportage juni 
2021. Zie ook brief C-agenda 
EFB 18-1-2021

Beleidsnotitie Sport Pels, Z. - Zodra eind dit jaar/begin 2021wordt 
gestart met de uitwerking, zal   mw. Pels de 
resultaten van de eerste contouren aan de 
commissie    voorleggen, hoe gaat het met 
het opzetten van de challenges en    welke 
organisaties erbij zijn betrokken.  - Bij het 
overleg met gemeenten zal aandacht 

Economie Financiën 
en Bestuur 18-06-
2020 15.c. 
Beleidsnotitie Sport

Is geagendeerd voor EFB 18 
januari 2021



gevraagd worden voor   kinderen die in 
armoede leven en die geen toegang hebben 
tot sport.  - Zodra de resultaten van de 
challenges bekend zijn, zullen deze met   de 
commissie gedeeld en besproken worden, 
maar met name de   gemeenten zijn hier aan 
zet.  - Voedsel zal op het lijstje als mogelijke 
optie/onderwerp vermeld    worden, maar de 
sportverenigingen geven zelf hun behoeften 
aan.  - De in te zetten externe organisaties 
zullen bij de eerste    terugkoppeling aan de 
commissie concreet gemeld worden.

Kaderbrief 2021 
(behandeld in EFB 
15/6 en PS 
29/6/2020)

Pels, Z. 1. Verwerken van financiële conseq. van 
moties 41 en 42 in begroting 2021 is niet 
mogelijk omdat 1e versie voor zomer wordt 
opgesteld.   2. Er kan een extra techn. 
brief.komen over onzekerheden  eigen prov. 
financiën irt corona.  3. Op korte term. heeft 
corona geen duidelijke impact op opcenten, 
maar dat is wel mogelijk op langere term. 
Ook bestaan er onzekerheden over de 
toekomst van het belastinggebied. De ged. 
neemt deel aan  IPO-werkgroep strat. 
verkenning. PS worden geïnformeerd als er 
nieuws is.  4. Aandacht voor operat. doelen: 
mw. Pels wil  eerst het gesprek aangaan met 
PS , via de Rekcie. Ook over de indicat. zal zij 

Economie Financiën 
en Bestuur 15-06-
2020 4.b. Voordracht 
Kaderbrief 2021

1. Motie 41 is verwerkt in 
begroting 2020      Motie 42 
voor 10 miljoen verwerkt in 
begroting 2021 rest in 1e 
begrotingswijziging 2021  3. 
Er zal 22 april een  technische 
briefing provinciale financiën 
georganiseerd worden  
(Corona, opcenten, 
provinciefonds (zijn ook 
uitkomsten IPO bekend)  4. 
Een eerste verbeterslag in de 
indicatoren is gerealiseerd in 
begroting       2021  
rekeningencie Plus is gaat dit 



in gesprek gaan met PS  5. Impactanalyse: 
gekeken zal worden naar de impact van 
jaarrek. 2019. In najaar komt GS met 1e 
concept van 3 programma's uit  begroting om 
te toetsen of dit de imp.analyse is waar om 
gevraagd wordt. Met PS  wil zij kijken hoe van 
verantwoording bij jaarrek. toegewerkt kan 
worden naar begroting  Ook zal er hier een 
koppeling gemaakt worden met de 
indicatoren. 6. 8-jaarsperspectief: brengt op 
zich weinig. Effecten verschillende keuzes rijk 
over belastinggebied en provinciefonds 
kunnen in scenario's worden gezet en 
gedeeld worden met PS

oppakken. 5. Impactanalyse: 
uitgesteld naar voorjaar 2021 
(komt brief GS over)

Jaarstukken 2019 Stigter, E. Stand van zaken onderzoek ICT:  er loopt 
momenteel een audit  naar de gehele ICT en 
naar aanleiding van de resultaten wordt in de 
volgende fase een actie gestart waarbij de 
financiële stand van zaken van de 
administratie meegenomen wordt. De 
tijdsplanning van dit proces zal toegestuurd 
worden. Hij kan niet concreet antwoorden op 
de vraag of het proces op schema ligt. In 
ieder geval worden PS op de hoogte 
gehouden.

Economie Financiën 
en Bestuur 15-06-
2020 4.a. Voordracht 
Jaarstukken 2019



Burgerparticipatie Dijk van, A. GS stellen voor om bij dit proces eventuele 
verbeteringen te betrekken, vast te leggen 
welke vormen er al zijn en wat er past bij de 
provincie, het participatiebeleid vast te 
stellen en de doelstellingen te evalueren, 
hetgeen overigens al plaatsvindt bij grote 
onderwerpen, zoals bij de Omgevingswet. 
Deze evaluatie zal aan PS worden voorgelegd

Economie Financiën 
en Bestuur 24-02-
2020 7.a. 
Burgerparticipatie: 
agendapunt 
aangedragen vanuit 
Presidium

Zie ook stand van zaken 
motie 98-2019 op motielijst 
EFB  In presidium van 9 maart 
is besloten: -  In te stemmen 
met het voorstel van de 
commissie EFB een    
statenwerkgroep 
burgerparticipatie in te stellen  
-   Deze werkgroep de 
opdracht te geven om tot een     
participatiewijzer te komen 
die in de commissie EFB 
behandeld     kan worden en 
in PS wordt vastgesteld  -   
Deze werkgroep op te dragen 
als klankbordgroep op te 
treden     voor de organisatie 
van de werkconferentie over      
burgerparticipatie in het 
najaar van 2020  -   De 
Statengriffie te verzoeken om 
de inhuur van een externe     
deskundige op het gebied van 
burgerparticipatie ter     
ondersteuning van de 
werkgroep te onderzoeken en 
daarnaast     de 



mogelijkheden van ambtelijke 
ondersteuning te     
onderzoeken.  Vergadering 
EFB 31-8-2020: de CdK gaat 
het Presidium voorstellen om 
de huidige werkgroep PS/GS 
op te plussen met 
burgerparticipatie. Een 
participatieverordening wordt 
opgesteld die na het 
zomerreces 2021 zal worden 
vastgesteld.  14-12-2020: 
agenda bestuurlijke 
vernieuwing en participatie 
zal 18 januari 2021 in cie EFB 
worden besproken. Ook wordt 
in die vergadering een 
voorstel gedaan om motie 
98-2019 af te doen. Na 
behandeling in commissie 
18-1-2021 deze toezegging 
afdoen.

Dierenwelzijn 
meenemen bij 
evenementensponso
ring

Zaal, I. Hr. van der Hoek zegt toe: - PS inzage te 
geven in de wijze waarop dierenwelzijn wordt 
vertaald in afspraken in sponsorcontracten  - 
na 3 jaar een evaluatie plaatsvindt maar 
tussentijds zal PS jaarlijks via een 

Economie Financiën 
en Bestuur 20-01-
2020 7.b. Afdoening 
motie 74-2019: 
dierenwelzijn 

Op de agenda EFB 18 januari 
2021 staat een eerste 
voortgangsbrief geagendeerd.



voortgangsbrief worden geïnformeerd over 
de ontwikkelingen zodat de effectiviteit 
getoetst kan worden en de regels kunnen 
worden aangescherpt.

meenemen bij 
evenementensponsori
ng en door GS 
vastgestelde 
uitgangspunten 
evenementensponsori
ng 2020-2023

Actualisatie 
Cultuurbeleid

Pels, Z. Diversiteit wordt aan de voorkant al 
meegenomen bij de informatievoorziening. 
Zij stelt voor om met de sectoren te 
bespreken hoe PS betrokken kunnen worden 
bij de rondetafelgesprekken. In de uitwerking 
zal zij hierop terugkomen.  Gezien de 
heroverweging is een accentverschuiving 
zeker mogelijk ten aanzien van hoe men zich 
met de taken en bevoegdheden verhoudt tot 
de cultuur.

Economie Financiën 
en Bestuur 20-01-
2020 10.a. Cultuur: 
Brief GS inz. 
actualisering 
cultuurbeleid (brief 
wordt geagendeerd 
bij de rondvraag van 
mw. Pels EFB 20-1-
2020).

Laatste planning: zie brief B-
agenda EFB 31-8-2020 22 
maart 2021: BOT overleg 
11.00 uur tot 12.30 uur mei-
juli 2021: discussienotitie 
sept-nov. 2021: notitie 
actualisering cultuurbeleid 
jan. 2022: vaststelling 
actualisatie vaststellen in PS 
(voorafgaand eerst in cie EFB)  
Bij actualisatie ook in de 
discussie de voorstellen uit de 
initiatiefvoorstellen SP over  
Steunpunt monumenten en 
Archeologie meenemen. Mw. 
Pels zegt tevens toe de 
eventuele meerkosten voor 
het steunpunt alsdan in beeld 
te brengen.



Waarderingskaart 
Stolpboerdeijen

Pels, Z. Daadwerkelijke uitwerking waarderingskaart 
zal in eerste kwartaal 2021 in commissie 
terugkomen. Hierin wordt gezocht naar een 
mengvorm van opties 2 en 3. Bij 
ontwikkelingen in de waarderingkaart zal 
mw. Pels mondeling/schriftelijk 
mededelingen te doen. Er zal ook een 
terugkoppeling worden gegeven hoe 
gemeenten hiermee om willen gaan.

Economie Financiën 
en Bestuur 20-01-
2020 9.b. 
Monumenten: Brief GS 
aan PS inz. Noord-
Hollandse 
waarderingskaart voor 
stolpboerderijen (B-
agenda EFB 20-2-
2020)

Behandeling voorzien in april 
2021

Kop werkt! Zaal, I. Programma loopt af.  hr. Van der Hoek zegt 
toe dat het onderwerp terugkomt op de 
agenda van de commissie na afronding van 
de effectrapportage (maatschappelijke en 
economische effecten) en de evaluatie van 
het ambitiedocument en evaluatie 
governance.

Economie Financiën 
en Bestuur 20-01-
2020 7.a. De Kop 
Werkt! 
Voortgangsrapportag
e 2019, 
Jaarprogramma 2020

Aan de evaluatie van het 
ambitiedocument en evaluatie 
governance wordt nu gewerkt. 
De effectrapportage wordt 
circa 1 jaar uitgesteld. In 
2021 wordt dit te samen aan 
de commissie aangeboden. 2e 
tranche jaarprogramma 2020 
wordt behandeld in 
commissie EFB van 18 januari 
2021

Ontslagen bij Tata in 
relatie tot 
werkgelegenheid in 
duurzaamheidssecto
r

Zaal, I. De hr. Van der Hoek  stelt voor eerst de gang 
van zaken bij Tata af te wachten zodat 
duidelijk wordt welke functies gaan vervallen 
en daarna actie te ondernemen om te kijken 
of er een match kan worden gevonden bij de 

Economie Financiën 
en Bestuur 02-12-
2019 4. Rondvraag 
portefeuille dhr. Van 
der Hoek  en 

22-1-2020: Indien er 
ontwikkelingen zijn worden 
deze gemeld.



invulling van technische vacatures. Hij zal PS 
daarover informeren zodra er meer 
duidelijkheid ontstaat.

terugkoppeling 
deelname 
gemeenschappelijke 
aangelegenheden en 
Europa (naast de 
rondvraagpunten kunt 
u hier ook korte 
vragen over de tot de 
portefeuille van de hr. 
Van der Hoek 
behorende punten uit 
de c-agenda stellen)

Mogelijkheden 
tussentijdse 
begrotingswijziginge
n nazorgheffing 
stortplaatsen na 
afronding onderzoek 
Asset Liability 
Managementstudie 
inz. te hanteren 
rekenrentes

Pels, Z. Mw. Pels  zegt toe de commissie te 
informeren zodra de consequenties van het 
onderzoek bekend zijn. Mochten de effecten 
heel erg groot zijn, dan zal de commissie 
tijdig met een brief van GS via de B-agenda 
geïnformeerd worden. Zij verwacht de 
resultaten van het onderzoek in februari 
2020 te kunnen voorleggen.

Economie Financiën 
en Bestuur 02-12-
2019 7.c. Voordracht 
vaststelling 
tarieventabel 2020 
nazorgheffing 
stortplaatsen 2020

Verwacht wordt in december 
de parameters definitief te 
kunnen vaststellen en na 
afronding van het onderzoek 
eind januari 2021  zal hierop 
terugkomen worden (maart 
2021)

Begroting 2020 
Communicatieplan

Dijk van, A. Hr. Van Dijk merkt op dat in november GS 
besluiten over het communicatieplan en dat 
dat voor het einde van het jaar wordt  
toegezonden aan PS.

Economie Financiën 
en Bestuur 28-10-
2019 4.a. Voordracht 
Begroting 2020 en 

In de vergadering EFB van 2 
december  2019 heeft de hr. 
Van Dijk aangegeven dat het 
plan niet eind van het jaar 



Memorie van 
Antwoord.

wordt toegezonden maar in 
het voorjaar 2020  Cie EFB 
31-8-2020: mededeling CdK: 
Het sturen van de 
communicatie-aanpak, zoals 
toegezegd in de vergadering 
EFB van 2 december 2019, 
heeft vanwege corona 
vertraging opgelopen. De 
uitvoering daarvan is echter al 
in gang gezet. Onlangs zijn 
het Presidium (22 juni jl.)en 
de werkgroep 
Jeugdparticipatie 
geïnformeerd over de 
gevolgen van corona op tal 
van onze communicatie-en 
voorlichtingsactiviteiten.  De 
communicatieaanpak zal eind 
van het jaar op hoofdlijnen in 
een korte brief aan de Staten 
toegestuurd worden, zodat we 
daarover ook met de Staten 
begin 2021 in gesprek 
kunnen gaan (januari-februari 
2021).  Is voor vergadering 
EFB 18-1-2021 geagendeerd 



in samenhang met afdoening 
motie 98-20219. Na 
behandeling deze toezegging 
afvoeren.

Tweede 
voortgangsrapporta
ge strategische 
economische agenda

Zaal, I. Hr. Bond gaat expertmeeting organiseren. 
Daar kunnen worden besproken: De vragen 
van D66 over verdieping van de matrix, de 
stoplichtensystematiek en Research en 
Development evenals de vraag van ONH over 
het succes van de MRA-regio gerelateerd aan 
de krimp in overige regio’s. Technologie is 
zeer geënt op de regio Eindhoven terwijl de 
MRA is gespecialiseerd in ICT en 
dienstverlening. Wel moeten waar mogelijk 
stageplaatsen gefaciliteerd worden. Deze 
vraag zal meegenomen worden naar de 
expertmeeting.

Economie, Energie & 
Bestuur (2015-2019) 
26-11-2018 8.a. 
Economie: Brief GS 
aan PS inz. Tweede 
Voortgangsrapportag
e Uitvoeringsagenda 
economie 2016-2019 
(B-agenda EEB 26-
11-2018)

Cie EEB 21-1-2019: de 
gedeputeerde wordt gevraagd 
de expertmeeting in de 
nieuwe Statenperiode te 
organiseren en niet meer in 
de oude.  22-1-2020: GS 
gaan het economisch beleid 
actualiseren. Hierbij zal ook 
input gevraagd worden aan 
experts bijv. via een bredere 
bijeenkomst of 
expertmeeting. Statenleden 
zullen hierover tzt een 
uitnodiging ontvangen.  6-4-
2020: in 2e kwartaal 2020 
wordt een (proces) voorstel 
voor actualisatie van het ec. 
beleid PS gestuurd. Hierin 
wordt aangegeven op welke 
momenten PS betrokken 
worden bij de actualisatie.  
31-8-2020 Zie brief planning 
b-agenda EFB 31/8: - nov 



2020 nieuwe 
voortgangsrapportage inl. 
coronaeffecten  - jan. 2021 
expertmeeting  - mei 2021 
nieuw uitvoeringsprogramma 
en mogelijk aangepast    
strategisch kader  
Voortgangsrapportage zal 15 
februari 2021 geagendeerd 
worden. Expertmeeting zal 
waarschijnlijk 11 maart 2021 
worden gehouden.

Pallas Zaal, I. Gedeputeerde Bond heeft al toegezegd dat 
zodra er meer informatie bekend is over 
private investeerders, hij PS onmiddellijk zal 
informeren. Dat geldt ook voor de informatie 
over het op hetzelfde niveau brengen van de 
provinciale lening als die van het Rijk en het 
besluit hierover vanuit Den Haag.

Economie, Energie & 
Bestuur (2015-2019) 
26-11-2018 3. 
Vaststelling van de 
agenda, het verslag 
van de vorige 
vergadering, lange 
termijn agenda en 
moties- en 
toezeggingenlijsten 
(de lijst met moties 
zal volgende week 
worden toegevoegd)

Zie ook brief C-agenda 18 
januari 2021: hierover zal 
voorafgaande aan de 
vergadering van 15 februari 
een technische briefing 
worden georganiseerd en de 
brief zal op de b-agenda van 
de vergadering van 
15/2/2021 worden gezet  zie 
ook Statenvragen van de hr. 
Hartog van de VVD 123-2020. 
Zie ook brief op c-agenda EFB 
15-6-2020 Lening Rijk en 
provincie zijn op hetzelfde 
niveau gebracht (zie GS brief 



van 10/12/2018, C-agenda 
EEB 21 januari 2018). Zie ook 
brief GS van 12 maart 2019 
Stand van zaken Pallas op 
ingekomen stukkenlijst PS van 
maart 2019. Zie ook brief GS 
aan PS van 5 juli 2019 over 
private investeerders 
(ingekomen stukkenlijst PS  
van juli 2019). 24/2/2020  
technische briefing voortgang 
Pallas en mogelijkheid om in 
de vergadering naar 
aanleiding hiervan politieke 
vragen te stellen. 31-8-2020: 
brief GS over uitstelt 
terugbetaling lening op B-
agenda. Voorafgaande aan de 
vergadering van 31-8-2020 
een technische briefing Pallas.

Beleidsvoorstel 
uitbreiding inzet 
provincie 
herstructurering 
winkelgebieden

Zaal, I. - De suggestie om de verduurzamingsvraag 
van het CDA en VVD in de verdieping te 
betrekken, neemt de gedeputeerde graag 
over, want dit betekent besparing op kosten 
van energie waardoor de positie van de 
ondernemers verstevigd wordt. Op het 
moment dat met de gemeenten de 

Economie, Energie & 
Bestuur (2015-2019) 
16-10-2017 9.b. 
Brief GS inz. 
Beleidsvoorstel 
uitbreiding inzet 
provincie 

De uitvoeringsregeling is op 
24 mei 2018 ter kennisname 
in EEB geagendeerd. De 
evaluatiecriteria zijn ter 
bespreking in EEB van 24 mei 
2018 geagendeerd: de hr. 
Bond heeft hierbij toegezegd:  



verdiepingsslag is gemaakt, zal het 
onderwerp terugkomen bij de commissie. - 
Dhr. Haijen (SP) vraagt naar de criteria voor 
de evaluatie, waar wordt op gelet en wanneer 
is sprake van een succes?   Gedeputeerde 
Bond zegt toe dat hij de criteria zal 
bespreken met PS.

herstructurering 
winkelgebieden .

- de aanvragen voor 
duurzaamheid als 
evaluatiepunt toe te voegen  - 
Gedeputeerde Bond 
antwoordt dat PS het beleid 
hebben vastgesteld om 
subsidies kleiner dan 5.000 
euro niet toe te kennen, 
omdat deze meer geld kosten 
dan opbrengen. Hij zegt toe 
deze aanvragen mee te 
nemen in het project en in de 
evaluatie na te gaan of sprake 
is  geweest van dergelijke 
aanvragen voor kleinere 
bedragen  -Het meten van de 
meerwaarde van de 
provinciale inzet en na te 
gaan of de projecten tot stand 
waren gekomen zonder deze 
regeling, wordt toegevoegd 
als evaluatiecriterium  EFB 20-
1-2020 (rondvraag Van der 
Hoek): SP: negatieve 
berichtgeving 
winkelleegstand.  Van der 
Hoek: Primair gemeenten aan 



zet. Wordt wel in regionaal en 
in MRA verband over 
gesproken. Eventuele acties 
zullen in gezamenlijkheid 
plaatsvinden. In dat geval 
worden PS geïnformeerd.


